



Xiaochen Xu

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Project finance
- General corporate
- Mergers and acquisitions

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Xu has been working at Han Kun Law Offices since September 2024. Prior to that, she worked at Global Law Office from 2022 to August 2024 and interned with King & Wood Mallesons and Haiwen & Partners in 2020.

Ms. Xu specializes in private equity and venture capital, mergers and acquisitions, project finance and general corporate affairs. She has provided legal services for many Chinese and international companies in a variety of transactions in different industries such as real estate, consumer goods, healthcare, pharmaceuticals, Internet, finance and food.

EDUCATION

Ms. Xu received an LL.B. degree in 2021 from Tsinghua University. In 2022, she obtained an LL.M. degree from University of Pennsylvania.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



徐晓晨

上海

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 项目融资
- 一般公司事务
- 兼并和收购

工作经历

徐晓晨律师从 2022 年开始从事律师工作。2022 年至 2024 年 8 月，徐律师在环球律师事务所工作，此前，徐律师还曾在金杜律师事务所和海问律师事务所实习。徐律师从 2024 年 9 月起在汉坤律师事务所工作。

徐律师曾为众多中国和境外公司从事并购、私募股权、风险投资、项目投资与融资活动提供尽职调查、法律文件起草等法律服务，所涉及的行业包括房地产、生命健康、消费品、互联网、金融、医疗及食品等。

教育背景

徐晓晨律师于 2021 年获清华大学法学学士学位，于 2022 年获宾夕法尼亚大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文